



# THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the Queen's Printer

**PARTS I AND II**

---

# LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

**PARTIES I ET II**

## PART I

## PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES / AVIS DE CHANGEMENT  
DE NOMS

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Suāvis Lee Somers  
MCCORMACK-PLUNKETT**  
Previous Name: **Julia Suavis MCCORMACK-  
PLUNKETT**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 20 day of March, 2019*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Dylan SWARTZ**  
Previous Name: **Shawn Ernest ALDERMAN**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 8 day of April, 2019*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Dany JETTÉ**  
Previous Name: **Dany Joseph René JETTÉ**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 10 day of April, 2019*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Amanda Dawn MCCARTHY**  
Previous Name: **Amanda Dawn McCarthy  
DUNHAM**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 11 day of April, 2019*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Seung Hoon JO**  
Previous Name: **Shawn Seung Hoon JO**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 24 day of April, 2019*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Neilaō.atsien Antonia  
CARLICK**  
Previous Name: **Helen Antonia CARLICK**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 29 day of April, 2019*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Auve Zofia LEONARD-STEBNER**  
Previous Name: **Auve Zofia L. STEBNER**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 1 day of May, 2019*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Esmé Aspen Helen Andrée  
WINTON**  
Previous Name: **Esmé Aspen Helen Andrée  
GERBERDING**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 2 day of May, 2019*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Norma Anne KASSI**  
Previous Name: **Norma Anne CASSIE**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 2 day of May, 2019*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Henry Rivers Alred Timothy  
WINTON**  
Previous Name: **Henry Alfred Timothy  
GERBERDING**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 2 day of May, 2019*

---

## APPOINTMENTS

---

FILED  
O.I.C. 2019/71 11 April, 2019

### APPRENTICE TRAINING ACT

Pursuant to section 5 of the Apprentice Training Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Berne Driscoll, Keith Tegart, and Guiseppa (Joe) Zuccarini are appointed as members of the Apprentice Advisory Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 11 day of April, 2019.  
*This notice was published in the Yukon News on April 26, 2019.*

FILED  
O.I.C. 2019/72 11 April, 2019

### CRIME PREVENTION AND VICTIM SERVICES TRUST ACT

Pursuant to paragraph 5(1)(a) of the Crime Prevention and Victim Services Trust Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Luda Ayzenberg is appointed as a member of the Crime Prevention and Victim Services Trust board of trustees, effective May 7, 2019, for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 11 day of April, 2019.  
*This notice was published in the Yukon News on April 26, 2019.*

---

## NOMINATIONS

---

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/71 11 avril 2019

### LOI SUR L'APPRENTISSAGE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 5 de la Loi sur l'apprentissage, décrète :

1. Berne Driscoll, Keith Tegart et Guiseppa (Joe) Zuccarini sont nommés membres du Conseil consultatif de l'apprentissage pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 avril 2019.  
*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 26 avril 2019.*

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/72 11 avril 2019

### LOI SUR LE FONDS POUR LA PRÉVENTION DU CRIME ET LES SERVICES AUX VICTIMES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 5(1)a) de la Loi sur le fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes, décrète :

1. Luda Ayzenberg est nommée membre du conseil d'administration du Fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes, à compter du 7 mai 2019, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 avril 2019.  
*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 26 avril 2019.*

FILED  
O.I.C. 2019/73 11 April, 2019

**MUNICIPAL ACT**

Pursuant to paragraph 329(1)(b) of the Municipal Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Rose Sellars is appointed as deputy chair of the Yukon Municipal Board, effective April 22, 2019, for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 11 day of April, 2019.  
*This notice was published in the Yukon News on April 26, 2019.*

FILED  
O.I.C. 2019/74 11 April, 2019

**MUNICIPAL ACT**

Pursuant to paragraph 329(1)(e) of the Municipal Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Rose Sellars as a member of the Yukon Municipal Board made by Order-in-Council 2019/47 is revoked effective April 22, 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 11 day of April, 2019.  
*This notice was published in the Yukon News on April 26, 2019.*

FILED  
O.I.C. 2019/75 11 April, 2019

**PUBLIC SERVICE ACT**

Pursuant to sections 10 and 11 of the Public Service Act, the Commissioner in Executive Council orders

**DANIEL CABLE**

is appointed as Clerk of the Legislative Assembly, effective May 4, 2019, to hold office during pleasure, for a term of five years.

Dated at Whitehorse, Yukon this 11 day of April, 2019.  
*This notice was published in the Yukon News on April 26, 2019.*

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/73 11 avril 2019

**LOI SUR LES MUNICIPALITÉS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 329(1)(b) de la Loi sur les municipalités, décrète :

1. Rose Sellars est nommée vice-présidente de la Commission des affaires municipales du Yukon, à compter du 22 avril 2019, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 avril 2019.  
*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 26 avril 2019.*

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/74 11 avril 2019

**LOI SUR LES MUNICIPALITÉS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 329(1)(e) de la Loi sur les municipalités, décrète :

1. La nomination de Rose Sellars à titre de membre de la Commission des affaires municipales du Yukon, effectuée par le Décret 2019/47 est révoquée, à compter du 22 avril 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 avril 2019.  
*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 26 avril 2019.*

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/75 11 avril 2019

**LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE**

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 10 et 11 de la Loi sur la fonction publique, décrète :

**DANIEL CABLE**

est nommé greffier de l'Assemblée législative, à compter du 4 mai 2019, à titre amovible, pour un mandat de cinq ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 avril 2019.  
*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 26 avril 2019.*

FILED  
O.I.C. 2019/76 11 April, 2019

### **PUBLIC SERVICE ACT**

Pursuant to section 10 of the Public Service Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Floyd McCormick as Deputy Head responsible for the Legislative Assembly made by Order-in-Council 2012/33 is revoked effective May 4, 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 11 day of April, 2019.

*This notice was published in the Yukon News on April 26, 2019.*

FILED  
O.I.C. 2019/77 25 April, 2019

### **CRIMINAL CODE (CANADA)**

Pursuant to sections 672.38 and 672.39 of the Criminal Code (Canada), the Commissioner in Executive Council orders

1. Andrew Kolchak is appointed as a member of the Yukon Review Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of April, 2019.

FILED  
O.I.C. 2019/78 25 April, 2019

### **LAND TITLES ACT, 2015**

Pursuant to paragraph 6(1)(b) of the Land Titles Act, 2015, the Commissioner in Executive Council orders

1. Denise Leschart is appointed as deputy registrar for a term ending March 31, 2020.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of April, 2019.

FILED  
O.I.C. 2019/79 25 April, 2019

### **NOTARIES ACT**

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/76 11 avril 2019

### **LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 10 de la Loi sur la fonction publique, décrète :

1. La nomination de Floyd McCormick, à titre d'administrateur général responsable de l'Assemblée législative, effectuée par le Décret 2012/33, est révoquée à compter du 4 mai 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 avril 2019.

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 26 avril 2019.*

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/77 25 avril 2019

### **CODE CRIMINEL (CANADA)**

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 672.38 et 672.39 du Code Criminel (Canada), décrète :

1. Andrew Kolchak est nommé membre de la Commission d'examen du Yukon pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 avril 2019.

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/78 25 avril 2019

### **LOI DE 2015 SUR LES TITRES DE BIENS-FONDS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 6(1)(b) de la Loi de 2015 sur les titres de bien-fonds, décrète :

1. Denise Leschart est nommée registraire adjoint pour un mandat se terminant le 31 mars 2020.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 avril 2019.

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/79 25 avril 2019

### **LOI SUR LES NOTAIRES**

Pursuant to section 15 of the Notaries Act, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la Loi sur les notaires, décrète :

1. The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Julie Abel (Assistant Manager and Territorial Agent, Yukon Liquor Corporation)  
Sharlaina Bain (Human Resources Consultant, Community Services)  
Sharon Caron (Supervisor, Finance)  
Anita Diakow (Human Resource Assistant, Education)  
Ashley Galbraith (Human Resources Consultant, Community Services)  
Amy Johnson (Human Resources Consultant, Highways and Public Works)  
Michael Kipkirui (Accounts Payable Clerk, Finance)  
Rebecca McCracken (Accounts Payable Clerk, Finance)  
Courtney Obermair (Human Resources Consultant, Environment)  
Kristy Olson (Safety Coordinator, Yukon Workers' Compensation Health and Safety Board)  
Cassandra Paul (Human Resources Consultant, Environment)  
Christina Still (Paralegal, Justice)  
Elizabeth Sutton (Human Resources Consultant, Community Services)  
Christine Verberg (Human Resources Consultant, Highways and Public Works)  
Tara Wardle (Human Resources Consultant, Community Services)  
Margaret Webb (Human Resources Consultant, Education)

2. The appointments of the following persons as a notary public are revoked:

Lana Pinhey (OIC 2017/98)  
Kathryn Stokes (OIC 2016/91)  
Pamela Wirth (OIC 2016/147)  
Ashley Salé (OIC 2016/91)  
Isheoma Yahaya-Joe (OIC 2018/49)

3. Order-in-Council 2017/71 is amended by replacing the expression "Administrative Assistant" under the appointment of Brianne P.

1. Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Julie Abel (gestionnaire adjointe et agente territoriale, Société des alcools du Yukon)  
Sharlaina Bain (conseillère en ressources humaines, Services aux collectivités)  
Sharon Caron (superviseuse, Finances)  
Anita Diakow (adjoint en ressources humaines, Éducation)  
Ashley Galbraith (conseillère en ressources humaines, Services aux collectivités)  
Amy Johnson (conseillère en ressources humaines, Voirie et Travaux publics)  
Michael Kipkirui (commis aux comptes créditeurs, Finances)  
Rebecca McCracken (commis aux comptes créditeurs, Finances)  
Courtney Obermair (conseillère en ressources humaines, Environnement)  
Kristy Olson (coordonnatrice de la sécurité, Commission de la santé et de la sécurité au travail du Yukon)  
Cassandra Paul (conseillère en ressources humaines, Environnement)  
Christina Still (agente parajuridique, Justice)  
Elizabeth Sutton (conseillère en ressources humaines, Services aux collectivités)  
Christine Verberg (conseillère en ressources humaines, Voirie et Travaux publics)  
Tara Wardle (conseillère en ressources humaines, Services aux collectivités)  
Margaret Webb (conseillère en ressources humaines, Éducation)

2. Les nominations des personnes suivantes à titre de notaire sont révoquées :

Lana Pinhey (Décret 2017/98)  
Kathryn Stokes (Décret 2016/91)  
Pamela Wirth (Décret 2016/147)  
Ashley Salé (Décret 2016/91)  
Isheoma Yahaya-Joe (Décret 2018/49)

3. Le Décret 2017/71 est modifié en remplaçant l'expression « adjointe administrative » par l'expression « adjointe administrative principale » dans la nomination de Brianne P. Warner.

Warner with the expression "Senior Administrative Assistant".

4. Order-in-Council 2017/155 is amended by replacing the expression "(Finance and Program Administration Clerk, Health and Social Services)" under the appointment of Melissa Hiller with the expression "(Administrative Assistant, Finance)".

4. Le Décret 2017/155 est modifié en remplaçant l'expression « (préposée à l'administration des finances et des programmes, Santé et Affaires sociales) » par l'expression « (adjointe administrative, Finances) » dans la nomination de Melissa Hiller.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 avril 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of April, 2019.

FILED  
O.I.C. 2019/80 25 April, 2019

**TERRITORIAL COURT ACT**

Pursuant to section 13 of the Territorial Court Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Debra Fendrick is appointed as the sole commissioner of the 2019 Judicial Compensation Commission, effective June 14, 2019, for a three-year term.

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/80 25 avril 2019

**LOI SUR LA COUR TERRITORIALE**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 13 de la Loi sur la Cour territoriale, décrète :

1. Debra Fendrick est nommée commissaire unique de la Commission de rémunération des juges de 2019, à compter du 14 juin 2019, pour un mandat de trois ans.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of April, 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 avril 2019.

FILED  
O.I.C. 2019/81 25 April, 2019

**TERRITORIAL COURT ACT**

Pursuant to paragraph 32(1)(c) of the Territorial Court Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Leo Lane is appointed as a member of the Judicial Council of the Territorial Court for a three-year term.

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/81 25 avril 2019

**LOI SUR LA COUR TERRITORIALE**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 32(1)c) de la Loi sur la Cour territoriale, décrète :

1. Leo Lane est nommé membre du Conseil de la magistrature de la Cour territoriale pour un mandat de trois ans.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of April, 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 avril 2019.

FILED  
O.I.C. 2019/82 25 April, 2019

**TERRITORIAL COURT ACT**

Pursuant to paragraph 32(1)(f) of the Territorial Court Act,  
the Commissioner in Executive Council orders

1. Justice Suzanne Duncan is appointed as a member of the Judicial Council of the Territorial Court for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of April, 2019.

DÉPOSÉ  
DÉCRET 2019/82 25 avril 2019

**LOI SUR LA COUR TERRITORIALE**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa  
32(1)f) de la Loi sur la Cour territoriale, décrète :

1. La juge Suzanne Duncan est nommée membre du Conseil de la magistrature de la Cour territoriale pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 avril 2019.



---

## MINISTERIAL ORDERS

---

FILED

M.O. 2019/07 17 April, 2019

### **CORRECTIONS ACT, 2009**

Pursuant to subsection 44(1) of the Corrections Act, 2009, the Minister of Justice orders

1. Heather Campbell is appointed as a member of the community advisory board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 12 day of April, 2019.

FILED

M.O. 2019/08 17 April, 2019

### **TERRITORIAL COURT ACT**

Pursuant to subparagraph 57(1)(a)(ii) of the Territorial Court Act, the Minister of Justice orders

1. The appointment of James Holt as a justice exercising administrative functions and presiding functions made by Ministerial Order 2012/05 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 12 day of April, 2019.

---

## ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

---

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/07 17 avril 2019

### **LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS**

Le ministre de la justice, conformément au paragraphe 44(1) de la Loi de 2009 sur les services correctionnels, arrête :

1. Heather Campbell est nommée membre du comité consultatif communautaire pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 12 avril 2019.

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/08 17 avril 2019

### **LOI SUR LA COUR TERRITORIALE**

Le ministre de la Justice, conformément au paragraphe 57(1) de la Loi sur la Cour territoriale, arrête :

1. La nomination de James Holt, à titre de juge de paix pour l'exercice de fonctions administratives et de présidence, effectuée par l'Arrêté ministériel 2012/05, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 12 avril 2019.

FILED  
M.O. 2019/09 29 April, 2019

**CORRECTIONS ACT 2009**

Pursuant to paragraph 5(1)(b) of the Corrections Act 2009, the Minister of Justice orders

1. Eric Stevenson is appointed as the director of investigations and standards.
2. The appointment of Jeff Ford as the director of investigations and standards made by Ministerial Order 2010/02 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of April, 2019.

DÉPOSÉ  
ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/09 29 avril 2019

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES  
CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)b) de la Loi de 2009 sur les services correctionnels, arrête :

1. Eric Stevenson est nommé directeur des enquêtes et des normes.
2. La nomination de Jeff Ford à titre directeur des enquêtes et des normes, effectuée par l'Arrêté ministériel 2010/02, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 avril 2019.

FILED  
M.O. 2019/10 29 April, 2019

**MARRIAGE ACT**

Pursuant to subsection 5(1) of the Marriage Act, the Minister of Health and Social Services orders

1. Jasmina Randhawa is appointed as a marriage commissioner for a three-year term.
2. Helen MacPherson is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective May 19, 2019.
3. Janall Jack is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 29, 2019.
4. Emile Stehelin is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 29, 2019.
5. Dawn Dussome is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective July 15, 2019.
6. Samantha Hand is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective July 20, 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 26 day of April, 2019.

DÉPOSÉ  
ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/10 29 avril 2019

**LOI SUR LE MARIAGE**

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la Loi sur le mariage, arrête :

1. Jasmina Randhawa est nommée commissaire aux mariages pour un mandat de trois ans.
2. Helen MacPherson est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 19 mai 2019.
3. Janall Jack est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 29 juin 2019.
4. Emile Stehelin est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 29 juin 2019.
5. Dawn Dussome est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 15 juillet 2019.
6. Samantha Hand est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 20 juillet 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 26 avril 2019.

# PART II

## REGULATIONS

FILED

O.I.C. 2019/83 25 April, 2019

### ASSESSMENT AND TAXATION ACT

Pursuant to the Assessment and Taxation Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The attached Local Improvement Tax Regulation, 2019 is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of April, 2019.

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada*

FILED

Schedule 2, SY 2019, c.8 30 April, 2019

### YUKON GOVERNMENT CARBON PRICE REBATE ACT AND INCOME TAX ACT CARBON PRICE REBATE GENERAL REGULATION

Dated at Whitehorse, Yukon this 30 day of April, 2019.

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada*

# PARTIE II

## RÈGLEMENTS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2019/83 25 avril 2019

### LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la Loi sur l'évaluation et la taxation, décrète :

1. Est établi le Règlement de 2019 sur la taxe d'amélioration locale paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 avril 2019.

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

Schedule 2, SY 2019, c.8 30 avril 2019

### LOI SUR LE REMBOURSEMENT DU PRIX DU CARBONE PAR LE GOUVERNEMENT DU YUKON ET LOI DE L'IMPÔT SUR LE REVENU RÈGLEMENT GÉNÉRAL PORTANT SUR LE REMBOURSEMENT DU PRIX DU CARBONE

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 30 avril 2019.

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*



---

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen's Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index .....	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index .....	\$75.00
Single issues, Parts I and II .....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December .....	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

---

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l'Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d'avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index) .....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel) .....	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II .....	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre .....	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d'origine de ces textes.

ISSN 0715-2213

